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Abstract (en)
[origin: WO2019228985A1] The invention relates to a method for avoiding strips sticking on flexibly rolled metal strip, wherein after flexible rolling
(S10), a metal strip (2) is wound to form a coil (3) and is subject to thermal treatment (S40), wherein before thermal treatment (S40), the flexibly
rolled metal strip (2) is wound at least in an annular section (13) of the coil (3) with a winding tension (F13) of less than 40 N/mm² in relation to a
cross-section area (A) of the metal strip (2).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verfahren zum Vermeiden von Bandklebern an flexibel gewalztem Metallband, wobei ein Metallband (2) nach dem
Flexiblen Walzen (S10) zum Coil (3) aufgewickelt und einer Wärmebehandlung (S40) unterzogen wird, wobei das flexibel gewalzte Metallband (2)
vor der Wärmebehandlung (S40) zumindest in einem radial außenliegenden Ringabschnitt (13) des Coils (3) mit einem Aufwickelzug (F13) von
weniger als 40 N/mm<sup>2</sup>bezogen auf eine Querschnittsfläche (A) des Metallbands (2) aufgewickelt wird.
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